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LATVIJAS VIEGLATLĒTIKAS SAVIENĪBAS 
KĀRTĒJĀ KONGRESA PROTOKOLS 

 
2020.gada 18.jūnijā 

Sporta centrs “Mežaparks”, Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV - 1014 
 
 
Latvijas Vieglatlētikas savienības, turpmāk – LVS, kārtējo kongresu, turpmāk – 
Kongress, sasauc LVS prezidents Arnis Lagzdiņš. 
LVS juridiskajiem biedriem par Kongresa sasaukšanu paziņots 2020.gada 11.februārī; 
par Kongresa sasaukšanu paziņots elektroniski. 
Kopējais LVS juridisko biedru skaits: 87 (ieskaitot uzņemtos un izslēgtos biedrus). 
Kongresā sākotnēji  klātesošo LVS juridisko biedru skaits: 57, pievienojas: 5, kopējais 
delegātu skaits 62, izsniegto mandātu skaits 62. 
 
KONGRESA DARBA KĀRTĪBA 
 
10:30 – 11:00 Reģistrācija 
 
11:00 – 13:30 Kongress 
 
1. Kongresa atklāšana  
2. Mandātu komisijas un balsu skaitītāju nozīmēšana 
3. Darba kārtības un reglamenta apstiprināšana 
4. LVS apbalvojumu pasniegšana 
5. Viesu uzrunas 
6. LVS Juridisko biedru apstiprināšana un izslēgšana 
7. LVS 2019.gada Kongresa protokola apstiprināšana 
8. LVS 2019.gada pārskata ziņojums un ziņojums par 2019.gada budžeta izpildi 
9. Revīzijas komisijas ziņojums 
10. Debates un jautājumi par ziņojumiem 
11. 2019.gada pārskata un budžeta izpildes apstiprināšana 
12. 2020.gada sezonas galvenās iezīmes un 2020.gada budžeta plāns 
13. Debates un jautājumi par ziņojumiem 
14. 2020.gada budžeta plāna apstiprināšana 
15. LVS komisiju ziņojumi 
• Treneru komisija 
• Jaunatnes komisijas ziņojums 
• Tiesnešu komisija 
• Atlētu komisija 

• Ētikas komisija 
16. Debates un jautājumi par ziņojumiem 
17. Debates 
18. Nākamā LVS Kongresa laika un vietas noteikšana 
19. Kongresa slēgšana 

 
 
Reglaments: 
Ziņotājiem līdz 10 min 
Debates līdz 3 min 
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1. Kongresa atklāšana un LVS prezidenta apsveikuma runa 

A.Lagzdiņš sveic Kongresa dalībniekus, pateicas par ierašanos, novēl produktīvu 
darbu un atklāj Kongresu. Lūdz ievērot klusuma brīdi par godu Jānim Lūsim kurš 
devies mūžībā. Pateicas par konstruktīvu sadarbību Izglītības un zinātnes 
ministrijai, LOK, LOV, LSFP, Daugavas stadionam. 
Kongresa laikā lūdz Kongresa dalībniekiem būt lakoniskiem, runāt konkrēti un īsi. 
 

2. Mandātu komisijas un balsu skaitītāju nozīmēšana 
I.Bļusina informē, ka par balsu skaitītājiem nozīmēti Oskars Garkājs, Līga Dzene 
un Anna Titova. 
Līga Dzene informē, ka LVS uz 18.06.2020. ir 87 juridiskie biedri, izsniegti 57 
mandāti. Klātesamība: 57 mandāti. 
NOLEMJ: Kongress ir lemttiesīgs. 
 
A.Lagzdiņš lūdz apstiprināt Ievu Bļusinu par Kongresa vadītāju un sākt Kongresa 
darbu saskaņā ar Dienas kārtību. 
 

3. Darba kārtības un reglamenta apstiprināšana 
Nav saņemti priekšlikumi darba kārtības un reglamenta izmaiņām. 
Balsojums: par 57, pret 0, atturas 0. 
NOLEMJ: vienbalsīgi apstiprināt darba kārtību un reglamentu.LVS  
 

4. LVS apbalvojumu pasniegšana 
I.Bļusina izsaka gandarījumu par atsaucību, iesūtot apbalvojamo nominantu 
kandidatūru pieteikumus, lai varētu godināt viņu ieguldīto darbu un profesionālos 
sasniegumus. Informē, ka ikvienam juridiskajam biedram bija iespēja ieteikt 
kandidātus vienā no kategorijām – biroja darbinieks, pasākumu un sacensību 
organizatori vai tehniskie darbinieki. Paziņo, ka tiks saņemti četri apbalvojumi: 
Anitai Krauklītei, Līvijai Mušai, Mārim Urtānam, Dzirkstītei Žindigai. 
Paldies visām sporta skolām un klubiem par iesaisti šajā projektā. Paldies visiem, 
kuri saņēmuši apbalvojumus. Izsaka cerību, ka apbalvojumi būs papildus 
motivācija turpmākajā darbā! 
 

5. Viesu uzrunas 
Kongresa dalībniekus uzrunā LSFP prezidents Einārs Fogelis, novēl veiksmīgu 
2020.gada sacensību sezonas turpinājumu, pateicas D.Miļkevičam un 
A.Lagzdiņam par konstruktīvo darbu ārkārtas situācijas laikā. 
Kongresa dalībniekus uzrunā LOK ģenerālsekretārs Žoržs Tikmers, sakot, ka 
sadarbības ziņā šis gads ir bijis un būs īpašs, informē par 10.jūlijā gaidāmajām 
LOK vēlēšanām, biežāku tikšanos organizēšanu un nozīmīgumu komandas 
darbam, par LOK programmām sportistu atbalstam. Paldies par sadarbību un 
izcilo darbu A.Lagzdiņam un D.Miļkevičam. 
 

6. Juridisko biedru apstiprināšana un izslēgšana 
I.Bļusina informē, ka saņemts 1 (viens) iesniegums – no vieglatlētikas kluba 
“Jūdze” par vēlmi izslēgt to no juridisko biedru statusa. LVS valdes balsojums par 
izslēgšanu 2020.gada 11.jūnijā. 
I.Bļusina informē, ka saņemts 1 (viens) iesniegums – no Biedrības “SK Juniors 
Rīga” ar lūgumu uzņemt par juridisko biedru. Dod vārdu klātesošajam juridiskā 
biedra kandidātam uzrunai – iepazīstināšana ar savu pārstāvniecību un 
motivāciju kļūt par juridisko biedru.  
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I.Bļusina lūdz balsot par Biedrības “SK Juniors Rīga” uzņemšanu par LVS juridisko 
biedru. 
L.Dzene informē, ka Kongresam pievienojušies 3 (trīs) delegāti. Kopējais 
izsniegto mandātu skaits 60 (sešdesmit). 
Balsojums: par 59, pret 0, atturas 0. 
NOLEMJ: Biedrību “SK Juniors Rīga” vienbalsīgi uzņemt par juridisko biedru. 
 

7. LVS 2020.gada Kongresa protokola apstiprināšana 
I.Bļusina lūdz apstiprināt 2020.gada Kongresa protokolu.  
Balsojums: par 60, pret 0, atturas 0. 
NOLEMJ: vienbalsīgi apstiprināt 2020.gada Kongresa protokolu. 
 

8. LVS 2019. gada pārskata ziņojums un ziņojums par 2019. gada budžeta izpildi 
D.Miļkevičs prezentē 2019.gada pārņojumu un informē par 2019.gada budžeta 
izpildi.  
2019. gadā pamata ieņēmumus LVS budžetā veidoja:  
• Latvijas Olimpiskā komiteja – 160 021,84 EUR, ieskaitot Šķēpa mešanas 
programmu 52 000,00 EUR, SOK programmas un LOK tehnisko programmu;  
Latvijas Sporta federāciju padome – 192 285,00 EUR, tai skaitā LVS treneru un 
metodiķu algas 77 862,00 EUR;  
• IAAF un EAA –  61 302,36 EUR;  
• pašu ieņēmumi (licences, biedru maksas, dalības maksa pasākumos) – 
48 665,34 EUR; 
• ziedojumi, sponsori un reklāmas līgumi – 162 708,67 EUR. 
Naudas atlikums uz gada beigām sastādīja 66 560,89 EUR. 
 
Uz 2019. gada 31. decembri LVS reģistrēti 87 juridiskie biedri. 
2019. gadā LVS Latvijā ir sarīkojusi 18 Latvijas čempionātus visām vecuma 
grupām – jaunatnei (U14, U16, U18), junioriem (U20, U23) un pieaugušajiem 
gan telpās, gan stadionā. 
2019. gadā Latvijas nacionālās izlases sportisti ir piedalījušies 21 dažādās 
Baltijas, Eiropas un pasaules līmeņa sacensībās. Viens no sezonas galvenais 
uzdevumiem bija nodrošināt dalību Eiropas un pasaules līmeņa sacensībās visiem 
sportistiem, kuri izpildījuši kvalifikācijas normatīvus. Tas tika paveikts, un uz 
starptautiskajām sacensībām aizvesti visi sportisti, kuri bija kvalificējušies 
čempionātiem. 
Vasaras sacensību sezonas sākums maijā iesākās ļoti labvēlīgi mūsu sportistēm – 
Laura Igaune, Līna Mūze un Laura Ikauniece izpildīja kvalifikācijas normatīvus 
dalībai Olimpiskajās spēlēs. Augstākā ranga sacensībās izcīnītas 3 godalgas – 
Sindija Bukša kļuva par Eiropas U23 čempioni 200m, savukārt Eiropas U20 
čempionātā Krišjānis Suntažs izcīnīja 2. vietu šķēpa mešanā un Rūta Kate 
Lasmane trīssoļlēkšanā – 3. vietu.  No Eiropas U23 čempionāta jāizceļ ne tikai 
Sindijas Bukšas panākums 200m, bet arī Patrika Gailuma 4. vieta šķēpa mešanā 
un  Maksima Sinčukova 5. vieta 400m/b. 
2019. gadā laboti 11 Latvijas rekordi. 

 
9. Revīzijas komisijas ziņojums 

Revīzijas komisijas vadītāja Anna Titova informē, ka finanšu pārskata revīziju par 
2019.gadu ir veikusi SIA “Revidentes Olgas Kuraševas birojs” un nolasa 
zvērinātas revidentes atzinumu. Finanšu pārskats sniedz patiesu un skaidru 
priekšstatu par LVS finansiālo stāvokli 2019.gada 31.decembrī un par LVS 
darbības finanšu rezultātiem, kas noslēdzās 2019.gada 31.decembrī. 
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10. Debates un jautājumi par ziņojumiem 

Debates nav pieteiktas.  
 

11. LVS 2019. gada pārskata un 2019. gada budžeta izpildes  apstiprināšana 
I.Bļusina lūdz balsot par 2019.gada budžeta izpildes un gada pārskata 
apstiprināšanu. 
L.Dzene informē, ka Kongresam pievienojušies 2 (divi) delegāti. Kopējais 
izsniegto mandātu skaits 62 (sešdesmit divi). 
Balsojums: par 62, pret 0, atturas 0. 
NOLEMJ: vienbalsīgi apstiprināt 2019.gada pārskatu un budžeta izpildi. 
 

12. 2020.gada sezonas galvenās iezīmes un 2020.gada budžeta plāns 
D.Miļkevičs informē par 2020.gada vasaras sezonas galvenajām iezīmēm un budžeta 
plānu 2020.gadam.  
Sakarā ar Covid-19 ierobežojumiem un sacensību atcelšanu vai pārcelšanu, budžeta 
plāns pārstrādāts vairākas reizes. Galvenās 2020.gada sacensības – Olimpiskās 
spēles Tokijā, Pasaules U20 čempionāts un Eiropas U18 čempionāts pārceltas uz 
2021.gadu. 
2020.gada vasaras sezonas sacensību kalendārā iekļautas tādas nozīmīgas 
sacensības kā Latvijas čempionātu norise visām vecuma grupām, Baltijas komandu 
čempionāta/Prezidenta balvas norise, Baltijas U16/U18/U20 norise, kas prasa lielus 
finansiālus resursus. 
 
Budžeta deficīts 2020.gadā sastāda 13 934,00 EUR. 2020.gadā vairs netiek saņemts 
finansējums no World Athletics, tie ir 25 000,00 USD. 
 
13. Debates un jautājumi par ziņojumiem 

Debates nav pieteiktas. 
 

14. 2020.gada budžeta plāna apstiprināšana 
I.Bļusina lūdz balsot par 2020.gada budžeta plāna apstiprināšanu. 
Balsojums: par 62, pret 0, atturas 0. 
NOLEMJ: vienbalsīgi apstiprināt 2020. gada budžeta plānu. 

 

15. LVS komisiju ziņojumi 
Treneru komisija – ziņo Mārcis Štrobinders, informē, ka gada laikā notikušas 
divas Treneru padomes sēdes, aktīvs treneru apmeklējums un diskusijas. 
Komisijas darbs radošs. 
Jaunatnes komisija – ziņo Aļona Fomenko,informē, ka gada laikā notikušas trīs 
Jaunatnes komisijas sēdes, aktīva WhatsApp grupa. 
Atlētu komisija – Atlētu komisijas locekle Agnese Pastare informē, ka sportistu 
vidū ir aktīvas diskusijas, Atlētu komisija aktīvi iesaistās EAA un WA darbībā. 
Informē, ka komisijas vadītāja Līna Mūze ir pārtraukusi darbu komisijā, 
pienākumus pilda Atlētu komisijas vietnieks Elvijs Misāns, jaunas vēlēšanas notiks 
2021.gadā. 
Ētikas komisija – ziņo Biruta Grantiņa un izsaka viedokli, ka visiem kopā ir jāveido 
vienota vide – funkcionāriem, treneriem, sportistiem un jāievēro savstarpējā 
cieņa un komunikācija. Liela nozīme ir pozicionēšanā, sevis cienīšanā, uzvedībā 
un tēla veidošanā sabiedriskajā vidē, cienot un parādot sevi no labākās puses. 
Tiesnešu komisija – ziņo Zigurds Kincis, informē par labu sadarbību ar komisijas 
locekļiem un LVS sacensību direktoru. Norāda uz tehniskā delegāta 
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nepieciešamību sacensībās, nepieciešams rast risinājumu WA noteikumu 
tulkojumam latviešu valodā. Jārada tiesnešu kvalifikācijas sistēma. 

 
16. Debates un jautājumi par ziņojumiem 

Debates nav pieteiktas. 
 

17. Debates 
 VSIA “Kultūras un sporta centrs “Daugavas stadions”” valdes loceklis Guntis 
Zālītis informē par stadiona revitalizācijas norisi un to, ka sporta objekts proritāri 
tiek veidots vieglatlētu vajadzībām. Informē, ka pašlaik notiek ledus halles 
būvniecība, kuru plānots pabeigt 2021.gada martā. Par vieglatlētikas manēžas 
būvniecību, šobrīd BMS iesniegts būvvaldē. Informē par LVVA piedalīšanos 
2019.gada nozīmīgākajās Latvijas un Eiropas līmeņa sacensībās.  

 
18. Nākamā Kongresa laika un vietas noteikšana 

I.Bļusina informē, ka 2021.gadā Kongress notiks 24.martā, Rīgā un tas būs LVS 
valdes pārvēlēšanu Kongress. 

 
19. Kongresa slēgšana 

A.Lagzdiņš slēdz Kongresu. 
 
Kongresu slēdz 13.20 
 
LVS prezidents       A.Lagzdiņš 
 
Protokolētāja       D.Migala 


